
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  10.06.2021 
 
Kurt Johnny Hæggernæs (Pp) sette fram slikt forslag: 

«FYEL tar planen til vitande, og FYEL er opptatt av å vere med i den vidare prosessen.»  
 
Avrøysting 
Hæggernæs sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Uttale frå fylkeseldrerådet 
Fylkeseldrerådet tar planen til vitande, og fylkeseldrerådet er opptatt av å vere med i den vidare 
prosessen. 
 


